
Bergenhus Arbeiderpartilag    
 
Saksliste til styremøte    
Dato:  8. jan. 2025 16:30
Sted: Folkets Hus, Lars Hilles gate 19 
 
 
Sak 1/2025  Informasjonsrunde 
 
Orienteringssak. 
 
Hva har skjedd siden sist møte? Følgende innleder: 

- Leder 
Han orienterte videre om utfordringer partiet står ovenfor for tiden, slik som den 
synkende andel unge medlemmer. Det er også mange som mener Arbeiderpartiet 
ikke lenger er så progressive.  
Vi går inn i tøft valgår og står i fare for å ikke bli gjenvalgt- vi har imidlertid klart å 
trumfe oddsene før. Vi skal ha tre hovedprioriteringer i år pluss en bonus: 

1. Vi skal ha høy aktivitet - gode medlemsmøter med politiske verksteder, 
skolering etc- etterfulgt av debatt. 

2. Medlemspleie- Vi må bli flink til å ta godt i mot, og følge opp underveis, 
nye medlemmer. Vi skal gjøre en kompetansegjennomgang blant 
medlemmene våre. 

3. Bygge et politisk prosjekt for Bergen-vi må ha et politisk prosjekt for å 
være progressive. Bedre samarbeid med bystyre kandidatene våre. 

4. Bonus- vi skal ha en trygg økonomisk styring. Vi gikk litt i pluss fra i fjor, 
sammenliknet med noen å tyve tusen i minus året før dette. 

 
- Politisk nestleder 

Første AU møte er gjennomført. Ferie og eksamen for begge nestledere. Økonomisk 
regnskap ble påbegynt oppdatert. Påbegynt å oppdatere systemer, skal ha et 
overlappings møte med ny organisatorisk nestleder.  
 

- Organisatorisk nestleder (sekretær) 
Har hatt 1 AU møte, og skal ha overlapp møte. Ellers vært opptatt med eksamen, 
ferie og jobb.  
 

- Kasserer 
Økonomisk regnskap ble påbegynt oppdatert.  
Spørsmål om regnskapet skal deles med hele styret eller kun AU, leder svarer at det 
kan gjennomgåes på neste medlemsmøte. Trenger ikke gjennomgås/ formelt 
godkjennes i AU. Prosess påbegynt med å oppdatere vips/ kontonummer etc.  
 



- Medlemsansvarlig 
Har begynt å lage en mal som skal sendes ut til nye medlemmer, i denne inkluderes 
også medlemsundersøkelse der nye medlemmer kan svare på hva de ønsker å 
være med på, bidra med, etc. Lenkes også til google kalender, e.l. 
 

- Kvinnekontakt 
Kvinnekontakt: skrives nå årsberetning med detaljert oppsuppering av hva som har 
skjedd det siste året. Generasjonsdebatten før jul, fornøyd med gjennomføring og 
oppmøte der.  
 

- Bystyregruppen 
Bystyregruppen: Det alternative budsjettet som ble levert før jul er noe av det største 
som har skjedd. Begrenset hva som kunne bli flyttet på da Bergen kommune er i en 
vanskelig økonomisk situasjon. Det alternative budsjettet søkte å skjerme de svakest 
stilte, slik som sosialhjelp-mottakere. Ville øke eiendomsskatten for å unngå enda 
mer kutt. Foreslått økning tilsvarer 1200 kroner i året for en gjennomsnittlig bolig. 
Ellers ingenting nytt.  
 

- Fylkestingsgruppen 
Intet tilføyd.  
 
Innspill fra styret: vi må vektlegge viktigheten av ungdommen, og følge opp de yngre 
medlemmene bedre.  
Innspill fra styre: har sett på hvordan Ap organiserer her i Bergen- på sin plass at 
noen tar opp selve organisasjonen som sådan. Vi har 12 lag, burde vi kanskje slått 
sammen noen lag? Diskusjon om struktur rundt forslagsinnsending, effektivitet. Vi 
må få politikken inn, og få en prioritering på hva vi skal ta tak i. 
Innspill: vi må spisse inn og fokusere politikken vår ut ifra hvilket type valg som er i 
vente. 
AUF har innført muligheten for fullmakt til å gå gjennom forslag fra årsmøtet. Kanskje 
dette er noe BAP kunne vurdert.  
 
Sak 2/2025  Retningslinjer for styrearbeid 
 
Orienteringssak. 
 
Vi går gjennom retningslinjene som står på MittAp.no for å friske opp hvilke 
ansvarsoppgaver vi har som styremedlemmer. 
 
Dersom styremedlemmer ønsker å melde inn saker, så kan dette sendes til leder 
med begge nestledere på kopi. 
 
 
 



Sak 3/2025  Styremøter 
 
Vedtakssak. 
 
8. januar Kontrollkomite, valgkomite AiB og BAP, styret i VAP, supplering, 

innstillingsutvalg, medlemsmøte osv. 
Vedtatt.  
 
12. februar  Gjennomgang av årsmøtet til AiB og planlegging av årsmøtet i VAP 
Vedtatt. 
 
12. mars Gjennomgang av årsmøtet i VAP, planlegge aksjoner på 

våren/sommeren 
Vedtatt. 
 
09. april Planlegge til 1. mai. 
Vedtatt, med endring fra 16/4 til 09/4.  
 
14. mai Planlegge sommeravslutning og start av valgkamp. 
Vedtatt. 
 
6. august  (Digital) Planlegge resten av valgkampen, resterende styremøter 2025. 
Vedtatt. 
 
Alle styremøter er foreslått på onsdager, med tidsrommet 16:30-19:00. Fortrinnsvis 
deltakelse fysisk, men vi skal tilrettelegge for at digitalt er mulig unntaksvis.  
 
Vedtatt med en endring for april-møte.  
 
Sak 4/2025  Medlemsmøter og aktivitet 
 
Vedtakssak. 
 
Medlemsmøter: 
 
21. januar:               Havbyen Bergen -> Møte som er foreslått i mars, kan være     
gjennomførbart allerede den 21. januar, da fiskeriministeren etter planen skal være i 
Bergen da. Christian og Helena tar en samtale om dette forløpende. 
 
5. februar:   Årsberetning, regnskap, budsjett og Tannhelse NOU! 
   Haakon og Christian fikser 

Deltakere:  Jan Christian Vestre 
 
5. eller 19. mars:  Havbyen Bergen Samarbeid med Universitetslaget. 



   Helena og Ruth fikser  
//// 
 
Om dette møtet flyttes til januar, så foreslås det at vi da kjører møte om boligpolitikk .  
Christian og begge nestlederne fikser.  
 
22. eller 24. april:  Sykelønn  Samarbeid med LO. 
   Nathalie og Christian fikser.  
   Deltakere: Richard Storevik, Tonje Brenna og Helene Frihammer 

/ Monica Mæland i Bergen Næringsråd. 
 

X. mai:  Demokrati og tillit Samarbeid med Agenda 
   Fortsette suksessen fra i fjor. 
   Christian og Styrk fikser. 
 
6. eller 20. juni:  Sommeravslutning - Finne et egnet sted(spise og uteområde). 

Samarbeid med Bergen Arbeidersamfunn? 
XX og XX fikser. 
 
Nathalie kan sjekke med familien om muligheten for å låne 

Møhlenpris hovedgård.  
 
20. august:   Grønn omstilling, inviterer Andreas Bjelland Eriksen 
   Samarbeid med A-stud? 
   Henrik og Sjur fikser. 
 
18. september.        Foreslått: Medlemsmøte om valget. 
    
9. / 16. oktober:  Kjernekraft,  

Haakon og Nathalie fikser. 
Inviterer Terje Aasland, Norsk kjernekraft. 
Norges naturvernforbund, TEKNA 
 

X. November: Finanskveld med Agenda 
   Fortsette samarbeid med Agenda. Få frem hvorfor en 

sosialdemokratisk økonomi er best. 
Christian og Sjur fikser 

 
13. desember:  Årsmøte og juleavslutning 
   XX og XX fikser. 
    
Innspill fra styret: ønsker noe om boligpolitikk, noe som kan gi ungdommen håp. Da 
fortrinnsvis i forkant av valget.  
Til dagsorden: ta datoene, hold oss til dagsorden.  



 
AU får fullmakt av styret til å forsøke å ordne et møte om boligpolitikk i forkant av 
valget i september.  
 
Medlemsmøter vedtas med foreslåtte endringer/ tilføyde kommentarer.  
 
Aktivitet: 
XX. mars:  Vårkampanje med Rørsla 

 Aksjonsdagen er på lørdag. 
  Christian og Nathalie fikser(Styrk blir med for opplæring). 
 
XX. april:  Aktivitet med Rørsla 
  Medlemsansvarlig: Styrk Garang og Henrik fikser.  
 
XX. mai:  Aktivitet med Rørsla 
  Medlemsansvarlig: Styrk Garang og Håkon fikser.  
 
25. mai:  Dele ut saft under 7-fjellsturen 
  Invitere: Kultur og likestillingsminister, Lubna Jaffery 
  Haakon og Christian fikser. 
 
Aktiviteter vedtas + eventuelt en aktivitet i februar dersom det lar seg gjøre. 
 
Sak 5/2025 Gjenstående valg fra Årsmøte 2025 
 
Vedtakssak. 
 
Vi har frist til å sende inn verv, politiske forslag m.m. den 10. januar 2025. 
 
Vi har sendt inn: 

- Politiske forslag 
- Forslag til styret i AiB 
- Våre utsendinger til representantskapet og årsmøte i AiB 
- Våre utsendinger til representantskapet og årsmøte i VAP 

 
Vi skal sende inn, og må velge: 

- Forslag til kontrollkomite i Arbeiderpartiet i Bergen 
- Forslag til styret i VAP 
- Forslag til valgkomite for AiB 

 
Vi må også velge for BAP: 

- Supplering til representantskap i AiB 
- Valgkomite for BAP (Første medlemsmøtet i 2025) 

 



Vedtak: 
- Forslag til kontrollkomite i Arbeiderpartiet i Bergen 

Foreslås: Hallgeir og Jette. 
Forslag vedtas.  
 

- Forslag til styret i VAP 
Foreslås:  
Styrk: foreslår Lubna til leder, Benjamin Jacobsen til nestleder. 
Helena: foreslås Line Jacobsen. 
Hallgeir: Line Jacobsen foreslås til et lederverv.  
Håkon: En person med fokus rettet innad i fylket. Usikker på å spille inn Line som 
leder, men positiv til nestleder.  
Sjur: Tiltrer Helena sitt forslag.  
Margunn: Foreslå Line spesifikt til ledervervet.  
Håkon: Vi kan godt sende inn flere navn, men vi bør prioritere å kjempe for et navn 
når alt kommer til alt.  
 
Oppsummert: møtet ønsker å spille inn en kandidat, og det er Line Jacobsen, til 
ledervervet i Vestland Arbeiderparti.  
Forslag vedtas. 
 

- Forslag til valgkomite for AiB 
Foreslås: Christian Nicolai Bruun. 
Forslag vedtas.  

 
- Supplering til representantskap i AiB 

Foreslås: Petter Odden, Ingrid Litleskare og Mariann Dalen Husveg. 
AU gis fullmakt til å supplere med et fjerde navn, øvrige forslag vedtas. 
 
 

- Valgkomite for BAP (Første medlemsmøtet i 2025) 
Foreslås: Helena Haldorsen (medlem), Henry Bergh (leder), Reidar Staalesen 
(medlem) og Gaute Baarøy (vara).  
Det foreslås at AU gis fullmakt til å finne et 2 navn til vara, fortrinnsvis kvinne. 
Foreslås å vedta på første medlemsmøte.  
Vedtas. 
 
Sak 6/2025 Kompetansegjennomgang av laget, og ønsker fra medlemmene 
 
Informasjonssak.  
 
Vi skal gjennomføre en undersøkelse av hvilken kompetanse våre medlemmer har, 
hva de ønsker av skolering, og hvilken type medlemsmøter de ønsker. 
Medlemsansvarlig tar ansvar, sammen med leder, for plan og gjennomføring. 



-> Blir en løpende undersøkelse ila året, og det er også planen at den skal gis ut til 
alle nye medlemmer. 
 
 
Sak 7/2025 Bytte av bank, regnskap, revisor og budsjett 
 
Orienteringssak. 
 
Jette informerer om bytte av bank, om arbeid med regnskap (og om det er oversendt 
revisor) og arbeid med neste års budsjett. 
 
Bytte av bank er ok. Avsluttet Handelsbanken. Fått ny konto. Ikke så mye med 
regnskapet, men heller ingen oppdateringer siden vi byttet bank. Vi skal lage et 
budsjett, dersom hjelp trengs skal Jette be om dette. Skal bli oversendt snarest 
mulig. Vi må kanskje gjøre litt dugnad- hvor mye skal vi bruke, og hva skal vi bruke 
det på?  
 
Sak 8/2025 Flere inntekter til laget 
 
Diskusjonssak. 
 
Vi har klart å snu økonomien. Nå må vi styrke den. Grasrotandel er ikke mulig, da 
det ikke gjelder for politiske partier. Vi er i et valgår, noe som ofte krever ekstra 
midler. Vi har en trang økonomi, og vil derfor søke LO og VAP om midler. Vi vil også 
fortsette å ha utlodning på medlemsmøtene og vil fortsette å arrangere 
medlemsmøter med andre. 
 

- Søke om midler. 
- Søke til LOBO om å dekke medlemsmøter. 

- kr 200 pr. møte for bevertning. 
 

- Søke til LO Vestland for materiell til å drive valgkamp. 
- Dunker med saft. 
- Bærbart bord. 
- Oppbevaringsbokser til Rørsla og partikontoret. 
- Klistremerker. 
- Godteri/stæsj. 
- T-skjorter. 
- Jakker. 

 
Til orientering: Christian og Nathalie tar seg av søknaden.  
Vi tar videre en undersøkelse (mail/telefon) for å finne ut hvor mange som har tenkt 
å være aktiv i valgkampen, slik at vi får en mer spesifikk oversikt og hvor mange som 
trenger klær.  



- Søke til VAP om å dekke vedlikehold av Rørsla. 
- Snakke med Richard og Christoffer 

 
- Søke til andre 

- Legater? 
- Stiftelser/ Ideelle organisasjoner? 

Legathåndboksen er noe som burde undersøkes.  
Trond Mohn foreslås også. 

- Andre inntekter? 
Fellesforbundets avdeling 5. 
 
Sak 9/2025 Eventuelt 
Behandle Reidar Staalesen sine forslag. 
 
Endringsforslag 781 - “Dødeligheten for fisk i norsk havbruk er for høy, og setter 
næringens rykte globalt i spill. "Vi skal fortsette å sikre gode rammevilkår for 
havbrukssektoren ved å fortsatt stille tydelige og strengere krav til bærekraft og 
fiskehelse, mindre rømming og utslipp”.  
 
791 -> “Legge til rette for varierte nye og bærekraftige produksjonsmetoder innen 
havbruk” 
 
803-> “Sikre stabile og forutsigbare inntekter til kommuner som stiller areal til 
disposisjon for oppdrett med null lakselus, null rømming og med oppsamling av 
slam”.  
 
805-> at åpne konsesjoner skal kunne byttes ut mot to lukkede sjøanlegg 
 
Det er uenigheter innad i styret om forslaget, og diskusjon rundt bordet.  
Intensjonen i forslaget støttes, men enkelte punkt støttes ikke. Første setning i 781 
bør strykes, videre bør punktet om å åpne konsesjoner skal kunne byttes ut mot to 
lukkede sjøanlegg i 805 også strykes.  
 
Dette stemmes med 9 mot 1, forslag med endringer vedtas.  
 
Møtet avsluttet 19:19.  
 
Onsdag 5/2-2025. 
Nathalie Falck Mercadal 


